
Gemeenteraad van Helmond Blz. 1 
Bijlage 32  
 

 

Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad

 
Onderwerp: 
 

Circus Renz terug Annawijk-Suytkade. 

Datum 18 oktober 2009 
Partij: HH 
  
Bijlage: 32 
Ingekomen brief griffie: 18 oktober 2009 
Antwoord college: 15 december 2009 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Als het aan Helder Helmond ligt en dan spreken wij met name ook namens vele bewoners van de Annawijk-
Suytkade, zoals wij vorige week vernomen hebben tijdens de in deze wijk door ons gehouden hooravond, 
dan keert het Helmondse Circus Herman Renz volgend jaar weer terug naar de Annawijk-Suytkade! 
Wij hebben begrepen dat de aanstaande realisatie van de spoorknoop reden is dat het circus van de huidige 
locatie aan de Engelseweg zal moeten wijken. En wij hebben ook begrepen dat vanwege Tv-opnamen – 
vanwege het spoor/trein-lawaai – er reeds nu al – tijdelijk? – gaat worden uitgeweken naar Helmond Oost. 
Máár zowel bewoners van de Annawijk-Suytkade als Helder Helmond vinden dat Nationaal Circus Herman 
Renz hoort bij deze wijk. In deze wijk waar juist óók het circus overwinteringterrein is gelegen. En dat wij dus 
alles in het werk dienen te stellen, om liefst al met ingang van volgend jaar, het circus weer terug te laten 
keren ín deze wijk. 
Wij beseffen ons terdege dat dat dan een andere locatie zal moeten zijn dan de huidige aan de Engelseweg. 
Maar wat te denken van de locatie van de voormalige EHAD-hallen? Deze kunnen toch worden gesloopt 
waardoor een lelijke plek verdwijnt! En door er dan gras in te zaaien ontstaat ons inziens een ideaal – 
tijdelijk? - evenemententerrein, wederom aan de Engelseweg. Maar ook in de huidige nieuwbouwwijk 
Suytkade is – voorlopig vanwege de vertraagde bouwactiviteiten – voldoende ruimte voor een grote 
grasvlakte die door het jaar een parkachtige sfeer kan hebben maar ook gebruikt kan worden als tijdelijk 
evenemententerrein oftewel voor het circus. 
Wij verzoeken u dan ook serieus te onderzoeken of vanaf 2010 Nationaal Circus Herman Renz weer terug 
kan keren naar de Annawijk-Suytkade. 
Vertrouwende op een positieve reactie uwerzijds, verblijven wij. 
Hoogachtend en met heldere groet, 
 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
In het verleden zijn er vanuit de Anna Wijk veel klachten (zoals parkeeroverlast, geluidsoverlast)  ingediend 
met betrekking tot overlast die het Circus Renz voor deze wijk met zich mee bracht.  
Door de aanleg van een nieuwe weg is de locatie in de Anna Wijk niet meer geschikt (ruimtegebrek) voor de 
exploitatie van een circus.  
In goed overleg hebben wij naar een alternatief gezocht met een houdbaarheidsdatum. 
Nadat alle belangen zijn afgewogen hebben wij gekozen voor het grasveld gelegen aan de Karel 
Doormanlaan.  
Hierover hebben wij veelvuldig contact gehad met de buurbewoners en de wijkraad. In de evaluatie is 
duidelijk geworden dat hier van een goed alternatief sprake is. 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


